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Pohjantähden elokuvateatterin istuimet
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ELINYMP 3 Kokouksen aluksi elinympäristövaliokunnan jäsenet kävivät Kulttuurikeskus
Pohjantähdessä tutustumassa elokuvateatterin tiloihin.

 Kahden istuinpenkkirivin osalta on tullut esille, ettei niiltä näe kunnolla
valkokankaalle. Penkkirivit ovat samalla tasolle edessä olevan rivin kanssa,
jolloin näköesteitä muodostuu.

 Ratkaisuna tähän on pyydetty toimittajalta tarjous muutostöistä. Tässä
kahden puheena olevaa penkkirivia korotetaan, jolloin saadaan ns.
nouseva katsomo.

 Lisäksi todettiin, että nyt sivuilla olevat puiset, musta-valkoiset rimoitukset
tulisi peittää kankaalla. Kankaan pitää olla palamatonta materiaalia.

 Pohjantähden vierailulla olivat mukana valtuuston puheenjohtaja Mari
Kälkäjä ja kaupunginhallituksen jäsen Paavo Tihinen.

Elinympäristövaliokunnan ohjaus:

 Elinympäristövaliokunta ohjeisti teknisiä palveluja hankkimaan tarjouksen
muutostöistä kahden penkkirivin korottamiseksi. Myös sivujen
seinärimoituksen peittäminen verhoilla tulee tehdä.


